

DEVELOPMENTAL AND CELL BIOLOGY OF THE FUTURE

March 27-29th, 2019 - Paris, France

Auditorium Biopark - 11, rue Watt - 75013 Paris

TOPICS

Epigenomics & Genome Expression - Mechanobiology - Live Imaging & Image processing - Single Cell Omics - Environmental Impact on Development & Evolution - Stem Cell Biology and Organoids

The **ITMO of Cellular Biology, Development and Evolution (BCDE)** and the societies of **Cell and Developmental Biology** (SBCF and SFBD) are pleased to announce their meeting: **Developmental and Cell Biology of the Future**. The conference will take place on **March 27-29th in the auditorium BioPark, Paris** 13eme, France.

Short talks will be selected and a poster session will be organized. Deadline for submission: **February 10th 2019**

[More information](#) and [registration here](#)

Registration is free but compulsory (limited number of places). We will deliver certificates of attendance on request.

Please, register as soon as possible and advertize for the meeting around you

L'ITMO BCDE et les sociétés de Biologie Cellulaire (SBCF) et de Biologie du Développement (SFBD) sont heureux de vous inviter à vous inscrire au colloque "Développement et Biologie cellulaire du futur" qui se tiendra dans l'auditorium du Biopark Paris 75013, les 27-29 Mars 2019.

Une session posters y sera organisée et des "short talks" sélectionnés. Date limite de soumission **10 Février 2019**

[Informations et inscription ici](#)

Inscription gratuite mais obligatoire (nombre de places limités). Nous pourrons délivrer des attestations de présence sur demande.